
 

      
1e Directie 
Personeel

Verslag van de vergadering 

kenmerk 1DIR/AH 
betreft 5de commissie 

Aanwezige commissieleden :  
Bruno Alens, Dirk Bafort, Bart Blommaert, Kristina Colen, Katrijn De Blanger, 
Jo De Loor, Dirk De Meerleer, Vera De Merlier, Patricia De Meyer, 
Greet De Troyer, Nicole De Vos, Luc Dekimpe, Veronica Koekhoven, 
Jamila Lafkioui, Luc Lampaert, Marc Lootens, Dirk Otte, Godelieve Stockman, 
Catherine Van Belle-Vanderstricht, Lena Van Boven, Carina Van Cauter, 
Freddy Van Eeckhout, Willy Van Hove, Bart Van Malderen, Steve Vandyck, 
Freddy Verbeke, Martine Verhoeve, Gerda Zenner-De Gryze, Tanguy Veys. 

 

De voorzitter opent de vergadering om 17.36 uur. 
 
Agenda 

OPENBARE ZITTING 

1. Verslag van de vorige vergadering dd° 15 maart 2007. 
 
Opmerkingen : geen. 
 
Goedkeuring van het verslag. 

vergadering van 
7 mei 2007 

aanwezige technici : Luc 
Derudder 

Adelbrecht Haenebalcke, 
secretaris 

verontschuldigd : 
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2. Sport : toekenning subsidies aan 20 jaarlijks terugkerende 
sportorganisaties 
 
Punten 2 en 4 worden samen behandeld. 
 
Vragen : 
 
Jo De Loor 
V : Zijn er organisaties die een aanvraag hebben ingediend en die geen 
subsidie hebben ontvangen of zijn het steeds dezelfde organisaties die 
subsidies aanvragen en ontvangen? 
A : Elke organisatie die een aanvraag heeft ingediend en aan de 
voorwaarden voldeed zal ook een subsidie ontvangen, cfr. het voorstel. Er 
is wel een beleidskeuze gemaakt om voortaan geen subsidie meer te 
verstrekken aan Vlaams gestructureerde federaties (gelet op andere 
subsidiekanalen). Gent-Wevelgem is nieuw. 
 
Tanguy Veys 
V : Oost-Vlaanderen fietst (start-to-bike) staat niet opgenomen, maar de 
aanvraag steekt nog als bijlage bij het raadsdossier? 
A : Aanvraag is inderdaad als subsidie binnengekomen en zo dus 
toegevoegd aan het dossier, maar door de creatie van de vzw-structuur tot 
aanpak van de Tour-organisatie is beslist de ondersteuning van daar uit te 
realiseren. 
De voorzitter licht hierbij toe dat 10.000 euro ondersteuning ter zake via de 
vzw is voorzien. 
V : Aangezien het provinciebestuur mee initiatiefnemer is verwachten wij 
toch een Nederlandse term, waarom het Engelse "start-to-bike"? 
A : De "start-to-…" is als term nog gebruikt voor ondertussen bij het brede 
publiek gekende sportinitiatieven (bv. Start-to-run). Gelet op die 
naambekendheid is ook deze term gekozen. 
 
Gerda Zenner-De Gryze 
V : Een van de aanvragen slaat op volleybalGala, is dat een sportactiviteit? 
A : Het is wel degelijk een volleybaltoernooi, zoals toegelicht in de 
aanvraag als bijlage in het raadsdossier. 
 
Tussenkomst : geen 
Antwoord/toelichting : gedeputeerde Van Cauter 
 
Doorverwijzing dossier naar de provincieraad van 9 mei 2007. 
 

3. Personeel - Projecten : vaststelling van de contractuele 
personeelsbezetting 
 
Vragen : 
 
Tanguy Veys 
V : Wordt er bij nieuwe vacatures (zoals gepubliceerd op bv. website en 
infobundel) ook de duurtijd van het project meegedeeld? Voor het OTA-
project staat nl. geen einddatum vermeldt. 
A : Sollicitanten krijgen altijd de informatie over de duur van de 
aangeboden vacature. In de gevallen waar er een einddatum is gekend 
staat ook de juiste tewerkstellingsperiode aangegeven. In het geval van 
OTA is vermeld "voor de duur van de samenwerkingsovereenkomst met 
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de Vlaamse Gemeenschap". De sollicitanten krijgen zeker de nodige 
toelichting dat het bepaalde duur is met kans op verlenging (indien 
verderzetting samenwerkingsovereenkomst). 
 
Tussenkomst : geen 
Antwoord/toelichting : gedeputeerde Van Cauter en Adelbrecht 
Haenebalcke 
 
Doorverwijzing dossier naar de provincieraad van 9 mei 2007. 
 

4. Sport : toekenning subsidies aan 3 niet jaarlijks terugkerende 
sportorganisaties 
 
zie punt 2 
 
Doorverwijzing dossier naar de provincieraad van 9 mei 2007. 
 

5. Personeel - Kinderopvang : goedkeuring van het Reglement kinderopvang 
personeel 
 
Vragen : 
 
Greet De Troyer 
V : Artikel 4 voorziet een op voorhand betaling van de opvang. Is bij het 
personeel op dat moment de kostprijs gekend en wat indien personeel om 
sociale/financiële redenen moeite heeft om het bedrag voor te schieten. 
A : De bedragen verbonden aan de kinderopvang en sportkampen zijn 
uiteraard op voorhand gekend bij het personeel. Indien iemand om 
sociale/financiële redenen voorschot of afbetalingsplan vraagt kan dit 
besproken worden met de Sociale Dienst. 
V : Is er opvang voorzien in de periode van de Gentse Feesten? 
A : Dit is niet nodig wegens de verleende dienstvrijstelling. 
 
Jo De Loor 
V : Ontvangen de deelnemers een fiscaal attest? 
A : Ja 
 
Tanguy Veys 
V : Is de kinderopvang een succes? Hoeveel deelnemers zijn er? 
A : De kinderopvang is zowel kwalitatief (door het aanbod te 
Gent/Puyenbroeck) als kwantitatief (aantal deelnemers) een succes. Zo 
blijkt nog maar recent door een bekommernis geuit tijdens het 
vakbondsoverleg : het personeel blijft vragende partij en is tevreden over 
deze service. De exacte cijfers van jaarlijks aantal kinderen en gemiddeld 
aantal deelnemers per dag zullen nog worden meegedeeld. 
 
Tussenkomst : geen 
Antwoord/toelichting : gedeputeerde Van Cauter 
 
Doorverwijzing dossier naar de provincieraad van 9 mei 2007. 
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6. Varia 

 
Er wordt een 5de commissie-vergadering voorzien op do 31 mei 2007 om 
17u in Golf Puyenbroeck. Agenda is 1/ commissievergadering en 2/ 
kennismaking met de golfuitbating en golfinitiatie. Verdere info volgt nog. 
 
Ook wordt voorgesteld om de vergadering voorzien op 7 juni te laten 
doorgaan op verplaatsing (Oudenaarde > Centrum Ronde van 
Vlaanderen). Praktische regeling dient nog te worden uitgewerkt. 
 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 18.00 uur. 

Gent, 9 mei 2007

Adelbrecht Haenebalcke  Luc Dekimpe 
de Secretaris    de Voorzitter 


